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Írásbeli kérdés

„A szocialista kormány alatt nem tizedelődik, hanem harmadolódik Békés megye
munkahelyeinek száma?" címmel a Házszabály 91.§-a alapján kérdést kívánok benyújtani

Csizmár Gábor foglalkoztatáspolitikai és munkaügyi miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Gyulai Húskombinát Rt. Magyarország egyik legnagyobb húsipari vállalata . Alapítási

évének 1868-at, az első gyulai közvágóhíd átadását tekinthetjük . Az azóta eltelt 137 év alatt

számos fejlesztésen, korszerűsítésen esett át . Műszaki és higiéniai színvonala megfelel
nemcsak a hazai (ÁNTSZ, Állategészségügyi és Élelmiszer- Ellenőrző Állomások, Élelmiszer

Törvény), de az igen szigorú EU, USDA valamint a NATO követelményeinek . Az ISO 9001
szabványnak megfelelő minőségbiztosítási rendszert 1998 . március O1-től vezették be, ezzel

folyamatosan tudnak kiváló minőségű árut termelni . A cég működése mindig kihatott a

környék életszínvonalára, nemcsak a foglalkoztatáson keresztül, hanem az élőállat-felvásárlás

révén járult hozzá még a megyén kívül is a mezőgazdasági termelők tervezhető és anyagilag

is kifizetődő gazdálkodásához . Azonban az utóbbi években olyan mélyrepülésbe kezdett ez a

patinás múltú üzem, amely az elmúlt egy-két hónap eseményeiben kicsúcsosodva mára már

komoly aggodalommal tölti el az egész környéket .

A legfrissebb hírek már nem csak az ott dolgozókat és családtagjaikat valamint az

állattartásból élő gazdákat, hanem minden jóérzésű magyart elkeserítenek . Először május



végén jelentette be a társaság, hogy gazdaságossági okokból megszüntetik a saját vágást -

igaz azzal az ígérettel, csak kiváló minőségű magyar alapanyagból gyártják majd ezután is

termékeiket, továbbá, hogy „Abban azonban biztos lehet minden dolgozó, hogy betartják a

törvényeket." Június végére kiderült : a mintegy 1000 embert foglalkoztató cég 346

dolgozójától válik meg előre láthatólag augusztus folyamán . Az üzem válsága egy olyan

láncreakciót indíthat el, amely egész Békés megyén végigsöpörhet, tovább rontva az így is

alig elviselhető állapotokon .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mit tett eddig a kormány a konkrét esetben - tehát nem egész Békés megyére

vonatkozóan?

Nem gondolja-e, hogy túl későn jött a kormány Békés megyébe kihelyezett

kormányülést tartani?

Mi lesz a több száz elbocsátott dolgozóval?

Már azt is eredménynek kell tekintenünk, ha egy cég vezetője azt ígéri, a dolgozók

egyharmadának elbocsátása során betartják a törvényeket?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 .07.06.

Tisztelettel

Erdős Norbert

Fidesz - Magyar Polgári Szövetség


	page 1
	page 2

